
Sundhedsudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 28. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 582
Under forespørgselsdebatten F 5 om fodbehandling til ældre med dårlig helbredstilstand 
26/2-2021 udtalte ministeren, at der i 2019 blev anvendt knap 110 mio. kr. på tilskud til 
behandlinger under det udvidede helbredstillæg, og at rigtig mange pensionister benytter 
ordningen. Vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, hvorledes de knapt 110 mio. kr. 
konkret anvendes i relation til følgende:
1. Hvor mange borgere får tilskud inden for det af ministeren oplyste forbrug på knapt 110 
mio. kr. årligt?
2. Hvordan falder fordelingen af de knapt 110 mio. kr. procentuelt mellem de tre tilskud-
sberettigede områder?
3. Hvordan fordeler den tilskudsandel, der bevilges til fodbehandling, sig på anvendelse 
hos henholdsvis fodplejere og statsautoriserede fodterapeuter?
4. Hvordan har det samlede økonomiske forbrug udviklet sig over årene på det udvidede 
helbredstillæg?
5. Hvordan har fordelingen af det samlede økonomiske forbrug mellem de tre tilskudsbe-
rettigede områder udviklet sig over årene?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (UFG).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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